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License Agreement

You should carefully read the following terms and conditions
before using this software. Your use of this software you
indicates your acceptance of this license agreement and
warranty.

Shareware Version

This is a Shareware. That means that if you though this program
has been useful, or if you're using it on a regular basis, you'll have 
to register it by paying a $6 license fee. The evaluation version is not
crippled, but will keep on showing you a reminding requester. If you 
think $6 is way too much for what UnWanted offers, please let me know. 
By paying the license fee, you'll be granted the latest version of 
UnWanted, sent on a floppy, without the reminding
requester.

Evaluation and Registration

This is not free software.  You are hereby licensed to use this
software for evaluation purposes without charge for a period of 31
days.  If you use this software after the 31 day evaluation period
a registration fee of $6 is required. Postage is included.

Registered Version.

One registered copy of UnWanted may either be used by a single
person who uses the software personally on one or more computers,
or installed on a single workstation used nonsimultaneously by
multiple people, but not both.

Disclaimer of Warranty

THIS SOFTWARE AND THE ACCOMPANYING FILES ARE SOLD "AS IS" AND
WITHOUT WARRANTIES AS TO PERFORMANCE OF MERCHANTABILITY OR ANY
OTHER WARRANTIES WHETHER EXPRESSED OR IMPLIED. 

The user must assume the entire risk of using the program. 
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License

Lisez avec attention les termes et conditions qui suivent avant 
d'utiliser ce programme. L'utilisation du programme implique 
l'acceptation sans conditions de la license.

Version Shareware

Ce programme est un Shareware. Ceci veut dire que, si vous estimez que 
ce programme vous est utile, ou que vous l'utilisez régulièrement, vous 
avez l'obligation morale de vous enregistrer en payant du droit de 
license de 30FF. La version d'évaluation n'est pas limitée, mais elle 
affichera une fenêtre vous rappelant la notion de Shareware.
Si vous pensez que 30FF est une somme trop important pour ce qu'UnWanted
peut offrir comme services, faites-le moi savoir.
En payant la license, vous aurez droit à la dernière version de UnWanted
sur disquette, qui ne comportera pas la fenêtre de rappel.

Evaluation et enregistrement

Ceci n'est pas un programme gratuit. Vous êtes autorisé à utiliser cette
version d'évaluation pendant une durée de 31 jours. Passée cette 
période, une license d'enregistrement de 30FF est nécessaire.
Les frais de port sont inclus.

Version enregistrée

Une copie d'UnWanted peut être utilisée par une seule personne, sur une 
ou plusieurs machines, ou installée sur un poste de travail dans la 
mesure où cette copie n'est pas utilisée simultanément par plusieurs 
personnes.

Limites de garantie

CE PROGRAMME ET LES FICHIERS L'ACCOMPAGNANT SONT VENDUS 'TELS QUELS' ET 
SANS GARANTIE DE LEURS PERFORMANCES OU TOUTES AUTRES GARANTIES QU'ELLES 
SOIENT EXPRIMEES OU SOUS-ENTENDUES.

L'utilisateur assume l'entière responsabilité de l'utilisation de ce 
programme.


